
Radni Rady Miasta Gliwice                                                                     Gliwice, dnia 07.12.2020 r.  

Łukasz Chmielewski 

Tomasz Tylutko 

 

  Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice  

                                    
                                                                   ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: Śląskiej Sieci Metropolitarnej Spółka z o.o.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:  

1. Jaką łączną kwotę Miasto Gliwice przeznaczyło na utworzenie oraz podwyższanie kapitału 

zakładowego Śląskiej Sieci Metropolitarnej Spółka z o.o. od początku jej istnienia?  

2. Jaką łączną kwotę Śląska Sieć Metropolitarna Spółka z o.o. wypłaciła Miastu Gliwice  

w formie dywidendy?  

3. Jakie zamówienia publiczne i na jaką kwotę, w trybie przetargu ograniczonego  

i nieograniczonego, Miasto Gliwice przyznało Śląskiej Sieci Metropolitarnej Spółka z o.o. 

od początku jej istnienia?  

4. Jakie zamówienia publiczne i na jaką kwotę, w trybie zamówienia z wolnej ręki, Miasto 

Gliwice przyznało Śląskiej Sieci Metropolitarnej Spółka z o.o. od początku jej istnienia?  

5. Jakie zadania, ze sfery zadań publicznych realizuje spółka?  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radni Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski 

 

Tomasz Tylutko  

 

 


